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Protokół Nr XII/2019  

z sesji Rady Miasta Ostrołęki  
z dnia 30 maja 2019 roku 

 
 
Sesja odbyła się w dniu 30 maja 2019 roku o godz. 10.00 w sali konferencyjnej Urzędu 
Miasta Ostrołęki, przy Placu Józefa Bema 1 (sala nr 9, parter). Lista obecności stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu.  
Radni nieobecni na sesji: Wojciech Parzychowski, Grzegorz Płocha.  
 
Na posiedzeniu w dniu 30 maja 2019  roku podjęto następujące uchwały:  
 
• Uchwała Nr 123/XII/2019 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 30 maja 2019 zmieniająca 

uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu określającego zasady wynagradzania nauczycieli 
zatrudnionych w szkołach i placówkach prowadzonych przez Miasto Ostrołęka, 

• Uchwała Nr 124/XII/2019 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 30 maja 2019 w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
rejonu „Elektrownia C” w Ostrołęce, 

• Uchwała Nr 125/XII/2019 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 30 maja 2019 r. zmieniająca 
uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego rejonu „Fieldorfa Nila” w Ostrołęce,  

• Uchwała Nr 126/XII/2019 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 30 maja 2019 r. zmieniająca 
uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2019-2036,  

• Uchwała Nr 127/XII/2019 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 30 maja 2019 r. w sprawie zmiany 
uchwały budżetowej na 2019 rok.  

 
 
 
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki - otworzył XII sesję Rady Miasta. 
Powitał Prezydenta Miasta Ostrołęki Pana Łukasza Kulika, dyrektorów komórek 
organizacyjnych Urzędu Miasta, miejskich jednostek organizacyjnych, przewodniczących 
samorządów osiedlowych oraz wszystkich radnych. 
Stwierdził, że ustawowy skład Rady Miasta Ostrołęki to 23 radnych, quorum to 12 radnych, 
na sali obecnych jest 21 radnych, w związku z tym możemy podejmować uchwały.  
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – podziękował wraz z prezydentem 
miasta Łukaszem Kulikiem, wiceprzewodniczącym rady Stanisławem Szatankiem i 
wiceprzewodniczącym rady Jakubem Frydrykiem przewodniczącym samorządów 
osiedlowych za pracę w kadencji 2015 – 2019.   
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – złożył życzenia radnemu Mariuszowi 
Łubie z okazji urodzin.  
 
2. Wybór sekretarza obrad. 
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – na sekretarza obrad zaproponował 
wiceprzewodniczącego Rady Miasta Stanisława Szatanka, który wyraził zgodę.  
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Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie imienne wybór 
na sekretarza obrad wiceprzewodniczącego Rady Miasta Stanisława Szatanka. 
Głosowanie 
Za – 19 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Na sekretarza obrad wybrany został wiceprzewodniczący Rady Miasta Stanisław Szatanek. 
 
3. Przedstawienie porządku obrad sesji oraz jego zmiany. 
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – zaproponował żeby dyskusja w 
punktach 8 i 9 odbyła się razem a głosowanie oddzielnie.  
Głosowanie 
Za – 20 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Dyskusja w punktach 8 i 9 odbędzie  się razem a głosowanie oddzielnie.  
 
4. Przyjęcie protokołu z VIII i IX sesji Rady Miasta Ostrołęki.  
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie imienne 
protokół z VIII sesji Rady Miasta Ostrołęki, która odbyła w się w dniu 28 marca 2019 roku. 
Głosowanie 
Za – 20 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Protokół został przyjęty.  
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie imienne 
protokół z IX sesji Rady Miasta Ostrołęki, która odbyła w się w dniu 25 kwietnia 2019 roku. 
Głosowanie 
Za – 20 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Protokół został przyjęty.  
 
5. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki zmieniającej uchwałę                       

w sprawie ustalenia regulaminu określającego zasady wynagradzania nauczycieli 
zatrudnionych w szkołach i placówkach prowadzonych przez Miasto Ostrołęka, 

Sprawozdawca Komisji Oświaty Waldemar Popielarz – przedstawił sprawozdanie Komisji 
Oświaty dotyczące projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki zmieniającej uchwałę                       
w sprawie ustalenia regulaminu określającego zasady wynagradzania nauczycieli 
zatrudnionych w szkołach i placówkach prowadzonych przez Miasto Ostrołęka. Komisja 
Oświaty pozytywnie rozpatrzyła przedmiotowy projekt uchwały głosami 8 za, przeciwnych i 
wstrzymujących nie było.  
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – otworzył dyskusję w tym punkcie.  
Radna Grażyna Sosnowska: Ja przyznaję, że oczywiście jestem za podjęciem tej uchwały 
natomiast mam pewną wątpliwość prawną i proszę ewentualnie o jej rozwianie. Pan 
prezydent napisał tutaj, że zwiększenie dodatku do 15%, uzasadnienie jest czytelne wszyscy 
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wiemy, o co chodzi. Generalnie, jeżeli dobrze pamiętam, przepisy prawa oświatowego 
mówią, że nauczycielowi można ten dodatek dać tak normalnie w wysokości 10%, jeżeli 
dobrze pamiętam. Teraz proszę mi powiedzieć, bo są nauczyciele tzw. przedmiotowcy, 
generalnie, którzy wpisują się w ta kartę nauczyciela, natomiast są nauczyciele specjalni, 
którzy jeżeli dobrze pamiętam myślę, że mają dodatek 15%. Jeżeli dobrze pamiętam, jeżeli 
dobrze powiedziałam to, to, co z tymi nauczycielami, jeżeli ono mają większy ten dodatek. 
Czy im będzie przysługiwał tylko ten dodatek 15% gdzie oni strajkowali.  
Dyrektor Wydziału O światy Anna Gocłowska: Przepisy prawa oświatowego nie określają 
górnej granicy dodatku motywacyjnego. Mówi się o przekazywaniu środków z subwencji 
oświatowej na poziomie 5% zwiększenia, jeżeli chodzi o dodatek motywacyjny. Natomiast 
organ prowadzący szkoły określa zasady, co do górnej granicy. Państwo, jako radni w 2010 
roku określili, że ten dodatek wynosi 10% dla nauczycieli jakby wszystkich z wyróżnieniem 
nauczycieli, którzy pracują w klasach integracyjnych, bo tam dodatek może wynosić 
faktycznie do 15% tak jak pani radna mówi. Natomiast jeszcze są inne dodatki za pracę w 
tych klasach gdzie są trudne warunki, ale to nie dotyczy dodatku motywacyjnego. Państwo 
radni określili np. dodatki motywacyjne dla dyrektorów szkół na poziomie 45%. To też jakby 
dowodzi, że tu nie ma ograniczeń, co do tego pułapu.  
Radna Grażyna Sosnowska: W związku z tym jak rozumiem to nauczyciele, co którzy mają 
ten dodatek motywacyjny do 10% to ewentualnie 5% tych „strat” dostaną. Natomiast ci 
nauczyciele, którzy pracują w szkołach specjalnych nie dostaną żadnych rekompensat. Może 
ewentualnie pomyślelibyśmy o tym żeby tez im przydzielić tak samo jak tutaj będzie w 
wysokości 5% dodatkowych ze względu na sprawiedliwość społeczną. 
Dyrektor Wydziału O światy Anna Gocłowska: Chcę powiedzieć, że dyrektorzy mają 
jeszcze inne instrumenty, z których mogą korzystać, jeżeli chodzi o motywowane nauczycieli, 
choćby nagrody dyrektora z funduszu nagród. To nie jest tak, że jak w tej chwili jest do 15% 
dla nauczycieli pracujących w klasach integracyjnych i dla pozostałych do 10 to realna 
rzeczywistość tak wygląda, że ci nauczyciele w jakiejś ogromnej liczbie taki dodatek 
posiadają. Środki zabezpieczone na wykorzystanie tego funduszu motywacyjnego są na 
poziomie 5% w szkołach, więc nawet gdyby dyrektorzy chcieli dużą liczbę nauczycieli 
premiować wysokim dodatkiem motywacyjnym to nie byliby w stanie, bo po prostu środki na 
to nie pozwalały. Jeżeli wysoka rada przyjmie tę uchwałę gdzie deklaruje się pozostawienie 
tych środków jakby „oszczędzonych” w trakcie przerwy kwietniowej no to realne możliwości 
dyrektorów w tym względzie wzrosną.  
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki: Również pracowałem w klasach z 
oddziałami integracyjnymi i pani radna ja nie miałem nigdy dodatku 10 -12 czy 15%. Ten 
dodatek motywacyjny był w wysokości 6 – 7%, i to tak się kształtuje. Także tutaj są 
bezpieczne te widełki i są ewentualnie żeby tym nauczycielom pracującym w klasach 
integracyjnych ten dodatek motywacyjny podnieść. 
Radny Adam Kurpiewski: Czyli tutaj ta uchwała i ten dodatek to jest ta jedyna propozycja, 
która będzie jakby zapewniała tą rekompensatę wynagrodzeń nauczycielskich, które im 
odebrano w czasie strajku. Czyli dajemy możliwość rozłożenia jakby tej spłaty na raty 
dyrektorom. I tu jest dobrowolność dyrektora, który będzie dawał, po 15% co miesiąc 
każdemu czy jeszcze mniej.  
Dyrektor Wydziału O światy Anna Gocłowska: Tak naprawdę intencją tej uchwały nie jest 
zapłata za nieprzepracowany czas nauczycielom w czasie strajku. Intencją jest umożliwienie 
dyrektorom reagowania na zaangażowania nauczycieli, którzy będą chcieli minimalizować 
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skutki przerwy dla uczniów. Żeby tak dostosować proces dydaktyczny w szkołach i 
placówkach oświatowych żeby faktu trudności z dogadaniem się dorosłych nie ponosiły 
dzieci.  
Radny Henryk Gut: W zasadzie pani dyrektor odpowiedziała mi na to pytanie w tej chwili 
właśnie, że rzeczywiście ten dodatek motywacyjny on będzie miał powiązanie jakby z 
wyrównaniem tych strat, które ponieśli uczniowie. To ma sens rzeczywiście, ponieważ 
zajęcia się nie odbywały, uczniowie nie skorzystali z zajęć. Rozumiem, że w szkołach taka 
informacja będzie i dyrektorzy taką informacją będą mieć, że to jest powiązanie.  
Radna Grażyna Sosnowska: Panie przewodniczący ja rozumiem, że pan miał 6% dodatku 
motywacyjnego. Ja rozumiem, a wie pan, dlaczego, dlatego, że w szkołach obowiązuje 
regulamin i dyrektor z tych 5%, które ma reguluje w taki sposób, że motywuje nauczycieli w 
większym lub mniejszym stopniu za jego efektywność, za zaangażowanie, za różne rzeczy, 
które są zawarte w regulaminie. Teraz ja, jako nauczyciel nie mogę się zgodzić tak do końca, 
że różnicujemy tych nauczycieli, którzy mają już ten dodatek 15%, znaczy mają 
zagwarantowany uchwałą, bo czy środki są na to jest zupełnie inna sprawa. Natomiast, jeżeli 
chcemy dać rekompensaty i wyraźnie piszemy, że 15% i mówimy, że to dyrektorzy będą 
mieli w gestii, ale czy taka kwota 15% to będzie generalnie kwota zróżnicowana dla 
nauczycieli w zależności od stopnia awansu zawodowego procentowo. Czy pan prezydent, 
panie prezydencie jest w stanie zagwarantować te 15% dla szkół żeby ewentualnie wypłacić 
w tej najwyższej kwocie dla tych nauczycieli a szczególnie ze względu na to, że to uczniowie 
ponieśli naprawdę ogromne straty. Nauczyciele też, ale nauczyciele zrobili to oczywiście 
świadomie, bo to dorośli ludzie wiedzą, co robili.  
Dyrektor Wydziału O światy Anna Gocłowska: Oczywiście dyrektorzy będą decydować 
autonomicznie, ale oni mają tą autonomię ograniczoną w wysokością środków 
pozostawionych w ich budżetach, a to są dokładnie te środki, które są w planach budżetowych 
szkół przewidziane na sytuację gdyby nie było tej przerwy.  
Radny Janusz Kotowski: Jestem przekonany, że uchwała jest potrzebna i dobrze, że 
możemy ją podjąć. Daje to na pewno większe możliwości różnicowania dodatku 
motywacyjnego. Uważam, że to bardzo dobra rzecz, że możemy ten górny limit podnieść. 
Oczywiście ma rację pani dyrektor Gocłowska, jeśli przypomina, że dyrektorzy mają 
ograniczenie budżetowe, ale na pewno warto dawać taki instrument, bo wiadomo bezpośredni 
przełożony pewnie wie, jak kto pracuje, chociaż zawsze ocena nie jest łatwa. Myślę drodzy 
państwo, że nie powinniśmy przynajmniej głośno łączyć tego projektu ze strajkiem 
nauczycieli. Trudno tak naprawdę poważnie mówić o tym, że dodatek motywacyjny może 
wiązać się ze strajkiem, bo z tymi motywacjami może być różnie. Ja rozumiałem to pytanie 
pani przewodniczącej Sosnowskiej, pytanie o wielkość dodatku także, gdy chodzi o inne 
szkoły np. szkoły specjalne. Tam o ile wiem te dodatki mogą być różne.  
Dyrektor Wydziału O światy Anna Gocłowska: Zanim ten projekt został tak skonstruowany 
to robiliśmy rozeznanie, bo warto jest stanowić nie martwe prawo tylko takie prawo, które by 
żyło. Zapewniam państwa, że realne możliwości i potrzeby zostały tutaj uwzględnione. 
Natomiast rzeczywiście to o czy pan radny Kotowski mówił to są inne dodatki w szkołach 
specjalnych i to są dodatki za trudne prace. Tam są dwa rodzaje dodatków związanych z 
charakterem pracy nauczycieli. Ta uchwała tego nie dotyczy i tego nie zmienia. Dodatki 
pozostają takie, jakie są przyznane na dany rok szkolny nauczycielom.  
Radny Janusz Kotowski: Wydaje mi się, że w tych sprawach związanych z dodatkiem 
motywacyjnym warto by było żeby pan prezydent czy potem dyrektorzy rozważyli też 
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zaangażowanie nauczycieli, dyrektorów, którzy pomagali rozwiązać te trudne problemy 
kwietniowe czy majowe zwłaszcza, gdy chodzi o przeprowadzenie egzaminów dla 
najstarszych klas gimnazjów czy ośmioklasistów. Na pewno tamte motywacje były bardzo 
cenne tych, którzy postarali się żeby właśnie dzisiaj jak wielokrotnie mówimy dziecko nie 
ucierpiało na tych trudnych sporach czasem dorosłych. Dlatego wydaje mi się, że tu o 
motywacjach możemy mocno mówić, dlatego w moim przekonaniu byłoby to niezwykle 
cenne gdyby także w różnych rozważaniach o dodatkach zauważyć tych nauczycieli czy te 
osoby, które pomogły i panu prezydentowi i dyrektorom szkół a przede wszystkim wsparły 
tych młodych ludzi, którzy pewnie w niepokoju czekali na odpowiedź na pytanie czy 
egzaminy będą przeprowadzone.  
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie imienne projekt 
uchwały Rady Miasta Ostrołęki zmieniającej uchwałę  w sprawie ustalenia regulaminu 
określającego zasady wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach 
prowadzonych przez Miasto Ostrołęka. 
Głosowanie 
Za – 20 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Uchwała została podjęta.  
 
6. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie przystąpienia                 

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego rejonu 
„Elektrownia C” w Ostroł ęce,  

Sprawozdawca Komisji Gospodarki Komunalnej, Infrastruktury Technicznej i Ochrony 
Środowiska Mariusz Mierzejewski – przestawił sprawozdanie dotyczące projektu uchwały 
Rady Miasta Ostrołęki w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego rejonu „Elektrownia C” w Ostrołęce. Komisja pozytywie 
rozpatrzyła przedmiotowy projekt uchwały głosami 7 za, przeciwnych i wstrzymujących nie 
było.  
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – otworzył dyskusję w tym punkcie.  
Głosów w dyskusji nie było.  
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie projekt 
uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego rejonu „Elektrownia C” w Ostrołęce. 
Głosowanie 
Za – 20 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Uchwała została podjęta.  
 
7. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki zmieniającej uchwałę                            

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego rejonu „Fieldorfa Nila” w Ostrołęce,  

Sprawozdawca Komisji Gospodarki Komunalnej, Infrastruktury Technicznej i Ochrony 
Środowiska Mariusz Mierzejewski – przestawił sprawozdanie dotyczące projektu uchwały 
Rady Miasta Ostrołęki zmieniającej uchwałę  w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
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miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego rejonu „Fieldorfa Nila” w Ostrołęce. 
Komisja pozytywie rozpatrzyła przedmiotowy projekt uchwały głosami 7 za, przeciwnych i 
wstrzymujących nie było.  
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – otworzył dyskusję w tym punkcie.  
Głosów w dyskusji nie było.  
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie projekt 
uchwały Rady Miasta Ostrołęki zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego rejonu „Fieldorfa Nila” w 
Ostrołęce,  
Głosowanie 
Za – 21 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Uchwała została podjęta.  
 
8. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki zmieniającej uchwałę                         

w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2019 – 2036, 
9. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na 2019 rok, 
Sprawozdawca Komisji Budżetu i Finansów Mariusz Popielarz – przedstawił 
sprawozdanie Komisji Budżetu i Finansów dotyczące projektu uchwały Rady Miasta 
Ostrołęki zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2019 – 
2036 oraz projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 
2019 rok. Komisja pozytywnie rozpatrzyła projekt uchwały Rady Miasta Ostrołęki 
zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2019 – 2036 
głosami 5 za, przeciwnych i wstrzymujących nie było. Komisja pozytywnie rozpatrzyła 
projekt uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok 
głosami 5 za, przeciwnych i wstrzymujących nie było.  
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – otworzył dyskusję w tym punkcie.  
Radny Adam Kurpiewski: Ja mam pytanie odnośnie tych dwóch przesunięć SP 1 i SP 10. 
Widzę, że jest teraz przeznaczenie tych środków dodatkowych pozyskanych z wynajmu i z 
duplikatów świadectw itd. przeznaczenie na uzupełnienie  planu wynagrodzeń osobowych 
pracowników. Mam wrażenie, że wcześniej te środki były przeznaczone na inne wydatki. Czy 
to są jakieś nowe wytyczne pana prezydenta. Oczywiście jestem bardzo zadowolony, bo 
zawsze postulowałem żeby też tego typu dochody szkół były przeznaczane na uzupełnienie 
planów wynagrodzeń osobowych pracowników. Drugie pytanie w sprawie tej pomocy gminie 
Rzekuń. Pamiętam, że rozmawialiśmy o tym, że miały być dwie pieczenie przy jednym ogniu 
a tu widzę zmiana klasyfikacji. Czy coś nie wyszło, więc prosiłbym o wytłumaczenie, 
dlaczego tu jest jakaś zmiana w tych rozdziałach tej kwoty 250 tys.  
Prezydent Miasta Łukasz Kulik: Jeżeli chodzi o pierwsze pytanie to sytuacja z 
przekazywaniem tych środków to generalnie wygląda to tak, że to szkoła, która pozyskuje 
pisze pismo do prezydenta z wnioskiem o przeksięgowanie tych środków i z reguły prezydent 
się czy ja czy poprzedni prezydent to zgadzaliśmy się. Ciężko by było żeby prezydent jeszcze 
pytał dyrektora, co, w którym paragrafie ma w szkole przeznaczać. To dyrektor szkoły 
decyduje o tym, na co mu potrzeba pieniędzy. Więc my raczej się zgadzamy. Także tu nie 
było naszych wytycznych. Natomiast, jeżeli chodzi o drugi zapis to myślę, że bardziej chodzi 
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o dostosowanie tego zadania do wymogów formalnych. Teraz reagując na to, co gmina 
Rzekuń chce zrobić, jak chce to wykonywać po prostu dostosowujemy tak żeby z naszej 
strony i ze strony gminy było formalnie wszystko w porządku. Zadanie przewidziane do 
realizacji się nie zmienia tylko klasyfikacja.  
Radny Adam Kurpiewski: Tu nie chodzi o 300 zł tylko o 45.000 w przypadku SP 1 a w 
przypadku SP 10 o 30.000 więc to są całkiem znaczne kwoty i myślę, że jeżeli dyrektorzy 
przesuwają je na wynagrodzenia osobowe pracowników to znaczy, że jest taka potrzeba.  
Radny Janusz Kotowski:  Faktycznie tak zawsze też mi się wydaje bywało, że jak szkoła 
coś „uzbierała, zarobiła” to zawsze pewnie mamy obowiązek to oddać, a już, jakie cele to 
wiadomo płace to zawsze obowiązek. Dlatego wydaje mi się, że tu nie ma nic sensacyjnego, 
bo jeśli szkoła uzbierała to nawet pan prezydent nie mógł pewnie zabrać i nie chciał na pewno 
na inne cele tylko placówka to otrzymuj z powrotem.  
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie imienne projekt 
uchwały Rady Miasta Ostrołęki zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy 
finansowej na lata 2019 – 2036, 
Głosowanie 
Za – 21 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Uchwała została podjęta.  
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie imienne projekt 
uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok, 
Głosowanie 
Za – 21 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Uchwała została podjęta.  
 
10. Rozpatrzenie informacji o stanie bezpieczeństwa sanitarnego Miasta Ostrołęki za 

2018 rok, 
Sprawozdawca Komisji Rodziny, Zdrowia i Polityki Społecznej Grzegorz Gołaś – 
przedstawił informację o stanie bezpieczeństwa sanitarnego Miasta Ostrołęki za 2018 rok. 
Komisja pozytywnie rozpatrzyła przedmiotową informację głosami 6 za, przeciwnych i 
wstrzymujących nie było. 
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – otworzył dyskusję w tym punkcie.  
Radny Janusz Kotowski: Z uwagą przeczytałem materiał i myślę, że wiele istotnych 
informacji jest tutaj zawartych, także myślę wiele informacji uspokajających. Informacja jest 
kompletna. Z uwag takich, które chciałem zasygnalizować to mnie dla przykładu cieszą 
pozytywne wyniki kontroli czy w ogóle nadzoru na miejskim obiekcie basenowym. Obiekty 
wodne należą do najtrudniejszych w utrzymaniu.  
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie imienne 
informację o stanie bezpieczeństwa sanitarnego Miasta Ostrołęki za 2018 rok. 
Głosowanie 
Za – 21 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
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Informacja została przyjęta.  
 
11. Rozpatrzenie sprawozdania Prezydenta Miasta Ostrołęki z realizacji „Programu 

współpracy Miasta Ostrołęki z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, 
o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego 
i o wolontariacie na 2018 r.”,  

Sprawozdawca Komisji Rodziny, Zdrowia i Polityki Społecznej Grzegorz Gołaś – 
przedstawił sprawozdanie Prezydenta Miasta Ostrołęki z realizacji „Programu współpracy 
Miasta Ostrołęki z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 
ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2018 r.”. Komisja 
pozytywnie rozpatrzyła przedmiotowe sprawozdanie głosami 5 za, przeciwnych i 
wstrzymujących nie było.  
Sprawozdawca Komisji Sportu i Turystyki Adam Kurpiewski – przedstawił sprawozdanie 
Prezydenta Miasta Ostrołęki z realizacji „Programu współpracy Miasta Ostrołęki z 
organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o 
działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2018 r.”. Komisja pozytywnie 
rozpatrzyła przedmiotowe sprawozdanie głosami 7 za, przeciwnych i wstrzymujących nie 
było.  
Sprawozdawca Komisji Kultury, Dziedzictwa Narodowego i Promocji Jacek Łuba – 
przedstawił sprawozdanie Prezydenta Miasta Ostrołęki z realizacji „Programu współpracy 
Miasta Ostrołęki z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 
ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2018 r.”. Komisja 
pozytywnie rozpatrzyła przedmiotowe sprawozdanie głosami 7 za, przeciwnych i 
wstrzymujących nie było.  
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – otworzył dyskusję w tym punkcie.  
Radny Janusz Kotowski: Myślę, że wszyscy zauważamy, że tego wsparcia ze strony miasta 
wobec różnych podmiotów jest sporo. Czasem myślę i też mamy tego świadomość, miasto 
jest jedynym podmiotem wspierającym różne działania ludzi zaangażowanych często 
działających zupełnie bezinteresownie, dlatego myślę, że taki materiał zbiorczy jest potrzebny 
żebyśmy też mieli jakiś obraz ile tych działań jest i ilu ludzi działa w różnych 
stowarzyszeniach czy klubach.  
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie sprawozdanie 
Prezydenta Miasta Ostrołęki z realizacji „Programu współpracy Miasta Ostrołęki z 
organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o 
działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2018 r.”. 
Głosowanie 
Za – 21 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Sprawozdanie zostało przyjęte.  
 
12. Rozpatrzenie Oceny zasobów pomocy społecznej na rok 2018 dla gminy                      

M. Ostrołęka, 
Sprawozdawca Komisji Rodziny, Zdrowia i Polityki Społecznej Grzegorz Gołaś – 
przedstawił Ocenę zasobów pomocy społecznej na rok 2018 dla gminy M. Ostrołęka. 
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Komisja pozytywnie rozpatrzyła przedmiotowe sprawozdanie głosami 5 za, przeciwnych i 
wstrzymujących nie było.  
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – otworzył dyskusję w tym punkcie.  
Radna Grażyna Sosnowska: Przyznaję, że z uwagą przeczytałam ten dokument. Ta ocena 
zasobów pomocy społecznej za rok 2018 przede wszystkim jest ujęta w takiej bardzo 
ciekawej formule. Świetnie przygotowany dokument, jasny, przejrzysty i bardzo 
konstruktywny. To jest bardzo optymistyczny dokument i taka bardzo dobra sytuacja dla 
miasta, ponieważ myślę, że zwiększa się też aktywność zawodowa w związku z tym należy 
się tylko cieszyć. Chciałabym spytać pana prezydenta, co składa się na te świadczenia 
pieniężne. Z jakich programów one są brane dla tych mieszkańców.  
Dyrektor MOPR  El żbieta Mierzejewska – Niecewicz  powiedziała: jeżeli chodzi o 
wydatki pomocy społecznej to oczywiście są różne źródła finansowania, my staramy się 
korzystać z środków zewnętrznych. Wypłacamy środki i pieniężne i świadczone w naturze. 
Na tę kwotę składają się zasiłki okresowe, w ubiegłym roku była to kwota 2 600 000 zł. 
Zasiłki okresowe jest to zadanie własne gminy, na które możemy w całości dostać środki od 
wojewody i w zeszłym roku z takiej dotacji korzystaliśmy. Podobnie jest z realizacją 
posiłków na terenie miasta Ostrołęki i zasiłków celowych na żywność. Tutaj wydatki 
wynosiły ponad 1 600 000 zł z czego 60 procent finansował budżet państwa. Mieszkańcy 
domów pomocy umieszczeni  przed 2004 finansowani są z dotacji. Mieszkańcy umieszczeni 
po 2004 roku to w zależności od dochodu, ale płaci tutaj również Miasto. Realizowaliśmy 
również program aktywizując. Mamy też wydatki związane z wypłatą 500 +, w ubiegłym 
roku zamknęliśmy się kwotą powyżej 30 000 000 zł. Z tych świadczeń skorzystało 5 800 
dzieci. Był tez realizowany program dobry start, gdzie zamknęliśmy się kwotą 1 700 000 zł i 
objęliśmy pomocą blisko 6 000 dzieci. Jeżeli chodzi o strukturę wydatków MOPR, to 
osiemdziesiąt kilka procent  zapewnia budżet z środków zewnętrznych. Powyżej dziesięciu 
procent zapewnia Miasto Ostrołęka.  
Przewodniczący Rady Miasta Ostrołęki Wojciech Zarzycki  poddał pod głosowanie 
imienne Ocenę zasobów pomocy społecznej na rak 2019 dla gminy Miasta Ostrołęka.  
Głosowanie: 
Za – 19 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się  - 0 
Ocena została przyjęta.   
 
13. Przyjęcie informacji Prezydenta Miasta Ostrołęki o sprawach bieżących za okres od 
1 do 30 kwietnia 2019 roku.  
Przewodniczący Rady Miasta Ostrołęki Wojciech Zarzycki otworzył dyskusję w tym 
punkcie.  
Radny Grzegorz Milewski powiedział: moja pytanie dotyczy wydziału SSO ze strony 16, 
pkt 2. Gdzie jest informacja o przyjęciu rozliczenia kosztów terapii zajęciowej „Motylki”. 
Wiem, że rodzice zabiegają o stworzenie dodatkowej grupy.  Czy uda się uzyskać środki by 
stworzyć dodatkową grupę.  
Dyrektor Wydziału SSO Iwona Suska powiedziała: temat jest znany, bo od wielu miesięcy 
on wraca. My w tym roku uzyskaliśmy z PEFRONU na działania 1 160 000 zł, z czego 533 
tysiące to jest zobowiązania wymagalne, to co musieliśmy przekazać do warsztatu terapii 
zajęciowej. Miasto zabezpieczyło około 60 000 zł. Od następnego roku wzrasta koszt 
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uczestnika w warsztacie terapii. W tym roku jest 17 tysięcy, od następnego 18 996 zł. 
Rozmawialiśmy już z panem prezydentem na ten temat, bo potrzeba jest bez wątpienia. 
Niedawno zgłosiło się do nas stowarzyszanie, które chciałoby podjąć taka inicjatywę i 
utworzyć warsztat terapii. Nie wiemy ile w przyszłym roku dostaniemy pieniędzy  z 
PEFRON-U, ale gdybyśmy chcieli dodatkowych 15 miejsc uruchomić, to musimy się liczyć z 
tym, że zobowiązania wymagalne wzrosną o około 300 000 zł. Jest to możliwe i realne do 
wprowadzenia. Wyjaśniła również jakie zasady obowiązują, aby osoba mogła trafić do terapii 
zajęciowej. 
Wiceprzewodniczący Rady Jakub Frydryk  powiedział: mam pytanie z zakresu Wydziału 
GKOŚ pkt 14, gdzie jest mowa o uregulowaniu kosztów określonych wyrokami sądowymi w 
kwocie 376 tyś. Uregulowano koszty postepowania sądowego w kwocie 60 tysięcy  i 
uregulowano koszty odsetek od  wyroku sądowego 31 tyś. Czy prezydent może wyjaśnić z 
czego wynikają te koszty? Co to były za sprawy sądowe? 
p.o. Dyrektora GKOŚ Teresa Wilga powiedziała, że są to kwoty, których sprawy trafiły do 
sądu. Wnosiły to firmy odbierające odpady komunalne od właścicieli nieruchomości 
prywatnych i prowadzących działalności gospodarcze w latach 2013-2014, sprawy te w 
odwołanych toczyły się do obecnej chwili. Aktualnie spływają do  nas już wyroki sądowe 
uprawomocnione, w związku z czym   te sprawy są na bieżąco regulowane. 
Wiceprzewodniczący Rady Jakub Frydryk  powiedział:  czego dotyczyły te sprawy?  
Rozumiem, że Miasto przegrało jakieś sprawy, ale jakiego sporu dotyczyły.  
p.o. Dyrektora GKOŚ Teresa Wilga powiedziała, że spory dotyczyły odpadów 
komunalnych.  
Prezydent Miasta Ostrołęki Łukasz Kulik  powiedział, że firmy, które wtedy świadczyły 
usługi odbioru śmieci, wystawiały wtedy  faktury na określoną kwotę, Miasto nie płaciło 100 
procent tej faktury, tylko płaciło fakturę częściowo, np. 80 procent tej faktury. Uznano, że 
reszta kwoty jest kwotą zawyżoną. W związku z tym, że nie była wystawiona do tego żadna 
korekta, firmy poczekały, aż z tych kwot uzbiera się całkiem zasadna suma  i złożyły do sądu 
wniosek o wypłatę należnego im wynagrodzenia. Sąd uznał, że jeżeli faktycznie faktura jest 
np. na 200 000 zł. A zapłacono z tego 170 000 zł. To 30 tyś jest należne. Sąd 2 instancji 
uznał, że takie kwoty trzeba wypłacać. Na dziś jest to kwota 370 000 zł. Przy czym nie jest to 
kwota ostateczna. Myślę, że w tym roku poznamy całkowitą kwotę odszkodowań. Nie 
potrafię wyjaśnić z czego wynikał taki sposób postępowania. Przygotowane są skargi 
kasacyjne w zakresie tych spraw, gdzie możemy jeszcze taki skargi kasacyjne złożyć. Taką 
skargę można złożyć w sprawie powyżej 50 tyś zł. A te firmy tez się wycwaniły i składały 
wnioski np. po 20 tyś zł.  
Radny Adam Kurpiewski powiedział: ja mam pytanie jak naliczyłem odnośnie 4 zarządzeń 
prezydenta odnośnie zmiany regulaminy organizacji urzędu miasta z 4 kwietnia, 12 kwietnia, 
24 kwietnia i 29 kwietnia.  
Prezydent Miasta Ostrołęki Łukasz Kulik  powiedział, że potrzebuje około 20 min na 
przegotowanie odpowiedzi w tej kwestii, wydrukowanie tych zarządzeń z BIP.  
Radny Adam Kurpiewski powiedział: chodzi mi o ogólną informacje jakie referaty zostały 
utworzone jakie zlikwidowane, jakie osoby zwolnione jakie zatrudnione. Chyba mniej więcej 
prezydent się orientuje jakie zmiany przeprowadził w organizacji urzędu.  
Prezydent Miasta Ostrołęki Łukasz Kulik  powiedział, że nie pamięta wszystkich 
zarządzeń, na pewno jest zamieszczone na BIP i wydrukujemy, powiem szczegółowo.  
Radny Henryk Gut zapytał, jakiej kwoty dotyczą te rekompensaty za śmieci.  
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Prezydent Miasta Ostrołęki Łukasz Kulik  powiedział, mamy taki spis wszystkich spraw, 
które były toczone, jest to liczba powyżej 20. Muszę tylko iść po te pismo.  
Radny Jacek Łuba powiedział, że w pkt 14 jest informacja, że zawarto umowę z instytutem 
badawczym dróg i mostów na kwotę 6 500 zł. Na badanie skrzyżowania ul. Jana Pawła z 
ulicą Blachnickiego. Czy mamy wyniki tych badań.  
Dyrektor Wydziału Dróg Danuta Krajanowska  powiedziała: instytut przeprowadził 
badania, wyniki potwierdziły nasze wątpliwości, w dniu 13 czerwca odbędzie się spotkanie z 
inwestorem. Będziemy sporządzać protokół, w którym zobowiążemy inwestora do wymiany 
nawierzchni warstwy ścieralnej. 
Radny Grzegorz Gołaś powiedział: chciałem podkreślić pracę Wydziału Gospodarki 
Nieruchomościami, gdzie wydano ponad 400 zaświadczeń o przekształceniu z użytkowania 
wieczystego gruntów w prawo własności tych gruntów.  
Prezydent Miasta Ostrołęki Łukasz Kulik  powiedział, maj jest takim miesiącem 
dodatkowych nagród, te decyzje później trzeba podpisać, jak pan pyta kto, to ten zakres ma 
akurat prezydent Kleczkowski. Pracy w urzędzie jest bardzo wiele, właściwie w każdym 
wydziale.  
Przewodniczący Rady Miasta Ostrołęki Wojciech Zarzycki  powiedział: że 
przeprowadziliśmy w Ostrołęce wybory do Rad Osiedli. Wydział Organizacji pracy Biura 
Rady wykonał ogromną pracę. Również proszę, aby pan w maju pamiętał o tych 
pracownikach. Wiem ile czasu poświęcają. Ile nerwów to czasem kosztuje.  
Radny Henryk Gut powiedział: w sprawie nasadzeń drzew, które miały na ulicy 11 
Listopada. Te drzewa, kilka z nich uschło. Proszę o pokierowanie tego problemu do 
odpowiedniej komórki.   
Przewodniczący Rady Miasta Ostrołęki Wojciech Zarzycki powiedział: nie róbmy z tego 
sprawozdania spraw różnych.  
Prezydent Miasta Ostrołęki Łukasz Kulik  powiedział: dziękujemy za taki sygnał 
postaramy się tym zająć. Jeżeli chodzi o zarządzenia to: zarządzenie z 4 kwietnia to wiązało 
się z poszukiwaniem pracownika do Wydziału Inwestycji, jeden z pracowników Wydziału 
Dróg przeszedł do Wydziału Inwestycji. Dodane jest też stanowisko do ds. obsługi ITS. 
Prowadzimy już nabór w tym zakresie. Było też połączenie Wydziału Spraw Społecznych z 
Wydziałem spraw Obywatelskich.  12 kwietnia – rozpisujemy dokładnie, kto czym się 
zajmuje i jaki ma zakres czynności. To była też dalsza część tych zmian, które były 
wcześniej. 24 kwietnia  - zmiana w zakresie prowadzonych naborów. Wiele osób w urzędzie 
odchodzi na emeryturę. Pierwotnie prowadziliśmy nabór na pojedyncze stanowiska. Teraz 
szukamy na 3 stanowiska. Często składały do nas osoby papiery, które np. nie mogły być 
kierownikiem, ale mogą pracować w wydziale. Zwiększyliśmy ilość etatów po to, aby znaleźć 
ludzi, którzy zastąpią tych, którzy odchodzą na emerytury. Chcemy, aby nowy pracownik 
miał możliwość popracować z tym doświadczonym  pracownikiem.  
Radny Mariusz Mierzejewski powiedział: pan prezydent powiedział, że jakaś liczba 
urzędników odjedzie w lipcu na emeryturę. Czy wiemy jaka to jest skala?  
Prezydent Miasta Ostrołęki Łukasz Kulik  powiedział: my wiemy ile osób nabywa prawa 
emerytalne, broń boże nie wysyłamy nikogo na emeryturę. Jeżeli nabywają takie uprawnienia 
to mogą złożyć taki wniosek. Na początku roku analizowaliśmy, to jest 26 osób. To są 
głównie specjaliści. Dziś znaleźć osobę po studiach, która chciałaby pracować w urzędzie i 
miałaby wymagane kwalifikacje i zaakceptowałaby wynagrodzenie które jest obecnie w 
urzędzie. Dyrektor wydziału może u nas dostać maksymalnie 5 tyś brutto.  
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Radny Jacek Łuba powiedział: chciałem zapytać o znaczący wzrost etatów, który ma 
miejsce w urzędzie. Rozumem, że jest to sytuacja tymczasowa. Czy związana z faktem, że 
ludzie przechodzą na emeryturę i wyprzedza pan fakty.  
Prezydent Miasta Ostrołęki Łukasz Kulik  powiedział: że nie mieliśmy wyjścia, musieliśmy 
stworzyć  podwójne etaty. Nowo zatrudniona osoba musi się mieć od kogo uczyć. To nie jest 
liczba etatów docelowa w urzędzie, ona będzie się raz zmniejszała raz zwiększała. Myślę, że z 
końcem trzeciego kwartału będziemy mieli już docelową liczbę etatów. Mamy też grupę 
osób, które przebywają na długotrwałych zwolnieniach lekarskich, urlopach macierzyńskich. 
Radny Jacek Łuba powiedział: tak mi się wydawało, że to o to chodzi. Myślę, że to słuszna 
droga. Obawiałem się tych ruchów, które pan robił na początku kadencji.  
Radny Mariusz Mierzejewski powiedział: wcześniej praktykowana była siatka 
organizacyjna w urzędzie. Czy można byłoby taką siatkę przygotować.  
Przewodniczący Rady Miasta Ostrołęki Wojciech Zarzycki powiedział: nie róbmy z tego 
sprawozdania spraw różnych.  Udzielę panu głosu w sprawach organizacyjnych rady miasta.  
Radny Adam Kurpiewski powiedział: widzę, że w kwietniu zostały sprzedane 2 lokale 
stanowiące własność Miasta Ostrołęki. jak pan prezydent do tego pochodzi. Czy planuje pan 
sprzedawać te lokale, czy jednak pozostawić je w zasobach miasta.  
Prezydent Miasta Ostrołęki Łukasz Kulik  powiedział: byliśmy z przewodniczącym 
Frydrykiem i Szatankiem na sympozjum spółdzielców. Możemy o tym mówić nawet 3 
godziny. Sprzedaż mieszkań wynika z pewnej uchwały, która została podjęta bardzo dawno 
temu. Były też wywieszone spisy mieszkań, które mieszkańcy mają prawo wykupić. Teraz 
dziwnym byłoby ograniczać to w jakiś sposób. Dyskutujemy z OTBS na temat budowy 
nowych mieszkań. Mamy na to jakiś pomysł. Ale dopiero w okolicach września będę mógł 
powiedzieć coś więcej. Głównym problemem dla nas jest obecnie brak terenu.  A koszty 
zakupu gruntów są bardzo wysokie.  
Przewodniczący Rady Miasta Ostrołęki Wojciech Zarzycki poddał pod głosowanie 
imienne informację Prezydenta Miasta Ostrołęki o sprawach bieżących za okres od 1 do 30 
kwietnia 2019 roku. 
Głosowanie: 
Za – 19 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się  - 2 
Informacja została przyjęta.   
 
 14. Oświadczenia radnych.  
Radny Jerzy Grabowski oświadczył, że jest bardzo zadowolony z tego, jakie prace zostały 
przeprowadzone w naszym porcie. Jest to ustawienie pięknego pomostu, ułatwienie dla 
wodniaków. Jest to piękny pomost o który zabiegał poseł Arkadiusz Czartoryski. Ale również 
chciałby oświadczyć jak potoczy się instalacja 3 lap i jednej kamery, to jeżeli miałoby to by 
zainstalowane na jesieni to nie ma to sensu. Jeżeli udałoby się to zrobić w maju byłoby to 
dobre osiągnięcie.  
Radny Janusz Kotowski oświadczył, że z uwagą wysłuchał zachęty radnego 
Niewiadomskiego do wzięcia udziału w wyborach. Frekwencja była bardzo duża. A w moim 
przypadku i z wyniku jestem bardzo zadowolony.   
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Radny Adam Kurpiewski oświadczył, że brał udział w Półmaratonie Kurpiowskim, jestem 
bardzo zadowolony z organizacji tego biegu. Impreza jest na coraz wyższym poziomie. Mam 
nadzieję, że za rok będzie nas coraz więcej.  
Radny Henryk Gut oświadczył, że w poniedziałek Ostrołęka była na antenie Tv Trwam, 
poszło na cały świat jak propagować trzeźwość.  
 
15.  Komunikaty i sprawy organizacyjne Rady Miasta Ostrołęki.  
Prezydent Miasta Ostrołęki Łukasz Kulik  powiedział: dziękuję za tę opinię o półmaratonie, 
ale jak to mówią nie wywołuje wilka z lasu, zapraszam pana Tadeusza Wiśniewskiego do 
siebie po sesji, porozmawiamy o nagłośnieniu na tej imprezie.  
Radny Mariusz Mierzejewski powiedział: czy można byłoby przygotować zestawienie jakie 
są wydziały i czym się zajmują, imię i nazwisko dyrektora i telefon kontaktowy. Po to żeby 
przekazać to radnym i przewodniczącym rad osiedli. Ułatwi to komunikację i pracę.  
Prezydent Miasta Ostrołęki Łukasz Kulik  powiedział: mam częściową informację w 
sprawie tych wyroków. Jedna firma ma 12 faktur, druga firma też 12 spraw, plus były jeszcze 
2 firmy, czyli około 40 spraw.  W niektórych sprawach będziemy mogli starać się o kasację, 
ale to też trwa latami. Mam bardzo poważane obawy, że zanim dojdzie do kasacji, to ta firma 
przestanie istnieć. To jest wyzwanie. Musimy płacić jest tytuł wykonawczy. Płacić muszę. 
Jeżeli chodzi o ten diagram dla radnych dot. pracy urzędu to dla mnie regulamin urzędu jest 
jasny. Tam jest wszystko poopisywane.  
Mecenas Janusz Kobyliński powiedział: w regulaminie organizacyjnym Urzędu Miasta 
określone są wszystkie stanowiska kierownicze i przedmiotowe zakresy działania. Moim 
zdaniem taki regulamin organizacyjny w zupełności wystarcza.  
Radna Grażyna Sosnowska powiedziała: mieliśmy wcześniej do czynienia z takimi 
zestawieniami, gdzie były podane imię i nazwisko oraz numer telefonu służbowy. To 
naprawdę ułatwiało sprawę.  
Radny Mariusz Popielarz powiedział: nie bardzo rozumiem intencję radnego 
Mierzejewskiego, nie radni są od tego żeby organizować pracę w Urzędzie Miasta. nie my 
jesteśmy od tego, żeby biegać po urzędnikach i wydawać im polecenia. Od tego jest 
prezydent. Nie wchodźmy w kompetencje organu wykonawczego, bo nie od tego jest rada.  
Prezydent Miasta Ostrołęki Łukasz Kulik  powiedział: dziękuję za te słowa, bo już sobie 
wyobrażałem jak to radni będą chodzić po dyrektorach, a dyrektorzy będą do mnie dzwonić, 
co ma zrobić. Ci radni, którzy są wiele kadencji to wiedzą gdzie zajść. W kwestii telefonów 
też bym zalecał delikatną ostrożność.  
Radny Jacek Łuba powiedział: nie zgodzę się z prezydentem i radnym Popielarzem, bo nie 
muszę być radnym, żeby mieć dostęp do dyrektora wydziału. Każdy mieszkaniec ma prawo 
przyjść do Urzędu i spytać o taką czy inną sprawę.  
Radny Grażyna Sosnowska powiedziała: mówienie, że będziemy nachalni i będziemy 
wydawać polecenia dyrektorom to jest chyba nie do końca zrozumienie to o co prosimy. 
Nigdy nie poszłam do żadnego dyrektora i nie wydawałam mu polecenia. To byłoby bardzo 
śmieszne. Jeżeli mamy chodzić tylko do pana, bo nawet udało mi się dostać, to jednak ciężko 
czasem drobiazgiem zawracać panu głowę. Np. posadzeniem kilku dębów. W sprawach 
drobniejszych kontaktowaliśmy się z dyrektorami.  
Prezydent Miasta Ostrołęki Łukasz Kulik  powiedział: rozumiem pewną wolę radnych. 
Pani Grażyno a pani myśli, że ten temat dębów do mnie nie wróci. To i tak pani dyrektor 
będzie do mnie dzwoniła. I będziemy rozmawiać. Nic nie da się załatwić poza prezydentem. 
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W Urzędzie obowiązują procedury. Np. w urzędzie Praga Południe jest na dole zrobiona sala 
przyjęć interesantów. A dyrektorzy i pracownicy zajmują się pracą.    
Przewodniczący Rady Miasta Ostrołęki Wojciech Zarzycki powiedział: szanowni państwo 
Statut nie przewiduje w tym punkcie dyskusji. Robią się z tego sprawy różne.  
Radny Jerzy Grabowski  powiedział: ja właśnie miałem w tym temacie zabrać głos. 
Jesteśmy w punkcie komunikaty, a wyszedł z tego punkt spawy różne.  
Radny Jacek Łuba powiedział: chciałem powiedzieć, że pan radny Jerzy Grabowski 
oświadczał pytając.  
Przewodniczący Rady Miasta Ostrołęki Wojciech Zarzycki powiedział: ale zrobił to 
sprytnie. Doświadczenie jako przewodniczącego rady jak widać owocuje.  
 
16. Zakończenie obrad XII sesji Rady Miasta Ostrołęki 
Przewodniczący Rady Miasta Ostrołęki Wojciech Zarzycki zamknął XII sesję Rady 
Miasta.  
Sesja trwała od godziny 10, 00 do godziny 13,00 
 

Protokołowali: 
Grzegorz Ciecierski 
Julita Winiarska 
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